
TRØNDERKRETSEN 

 

Referat fra ÅRSMØTET I TRØNDERKRETSEN for 2021: 

Det ble avholdt årsmøte for 2021 i Trønderkretsen på Teams, søndag 27. februar 2022.  

Møtet startet kl. 19.00, og følgende var til stede: 

Fosen v/Ketil Sunde, Uttrøndelag v/Nils Olaf Kyllo, Namdal v/John Gansmo, Inntrøndelag 

v/Lilly Nerenget og Håvard Valstad, Gauldal v/Odd Vårvik og Kretsens ungdomsleder Kari S. 

Fiskum. 

President Bernt Brovold var invitert, men var opptatt i et annet møte. Han sendte hilsen til 

årsmøtet. 

 

Saker til behandling: 

1. Konstituering 

Leder, Ketil Sunde ønsket alle møtedeltakerne Velkommen, han ble valgt til 

møteleder. Til skriver ble valgt John Gansmo. 

 

2. Info fra sentralleddet. 

Kari Sofie Fiskum svarte på spørsmål 

Sentral innkreving av lagenes kontingent har vært behandlet i skytterstyret. Og det er 

vedtatt å innføre dette. De lagene som ikke ønsker å være med på dette, mister 

muligheten til å søke om Frifond. Videre vil forslag om sentral kontingent bli foreslått 

på førstkommende Skytterting. Det er flere gode argument for begge disse sakene. 

Viktig at lederne i samlagene møter spørsmål fra lagene med saklighet og informerer 

om hvorfor dette skal gjennomføres. 

 

3. Oppdatering av Statutter. 

Statuttene for 15m, felt og bane ble gjennomgått. Det ble framført noen 

presiseringer som tas inn av leder. Det ble foreslått å endre oppbyggingen av 

statuettene slik at en får med/starter med: arrangørsted, når på året, program som 

skal brukes o. s. v. Lederen tar dette inn i statuettene før disse sendes ut til 

samlagene for gjennomsyn. 

  

4. Kretsens vedtekter. 

Kretsen har fått laget vedtekter. Dette for at kretsen skal bli godkjent for registrering 

i Brønnøysundregisteret. Og for at man skal kunne søke om Mva. komp. Og for at det 

skal være enklere å motta tilskudd fra Fylket. Det er slik at disse skal gjennomgås av 

årsmøtet. Det er klart at en må endre det som er aktuelt. Det er ny samlagsleder i 

Gauldal, Odd Vårvik er ny her etter Trond Jære. Det må også lages årsmelding fra 

Kretsen. Dette ordnes til neste årsmøte. 
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5. Turnus LDKS-stevner. 

Oppsatt turnus ble gjennomgått, og noen endringer ble gjort. Leder redigerer listen 

og sender ut til samlagene. 

 

6. Midt Norsk Mesterskap (MNM) 

Årets MNM avholdes på Sunnmøre ved Sykkylven/Stranda og Sunnylven. Her er alt 

klart. 

Turnus her er ikke forskjøvet, bare utsatt i 2 år. Turnus følger derfor tidligere oppsett. 

 

7. Regnskap og budsjett. 

Leder la fram regnskapet mottatt fra kasserer Roger Larsen. Regnskapet var revidert 

og viste et overskudd på kr. 56.273.89 og en beholdning på kr. 145.481.18. 

Budsjettforslaget for neste år viste et planlagt overskudd på kr. 6.000.- Det ble derfor 

foreslått ikke å kreve inn kontingent for neste år. Kontingent for 2024 tas til 

vurdering på neste årsmøte. 

 

8. Kontingent. 

Det kreves ikke inn kontingent for neste år. 

 

9. Status i samlagene. 

Namdal:  

- Alle SM avholdt om enn ikke til terminfestet tidspunkt. 

- Litt treg start nå, men håp om bedring. 

- Samling for ungdomsledere i mars og ungdomssamling senere. 

- Tilskudd fra samlaget til avholdt skyteskole 1 og 2 i tillegg til de fra DFS sentralt 

Inntrøndelag: 

- Noen begrensninger i arr. 

- Tilskudd til avholdt skyteskole 

- Diverse kurs for lagene 

- Finale i IT-karusell avholdt 

- Samling for ungdommer skal avholdes. 

Uttrøndelag: 

- Alle SM er avholdt, om enn til andre tidspunkt. 

- Ut- og Inntrøndelag er med i Trønderprosjektet/storbyprosjektet. Ny 

prosjektleder, Elin Berge. 

- Flere lag har hatt framgang i antall skyttere. 

- Kurs i ungdomsarbeid v/Katrine Aa. Lund (ledere og ungdomsledere) Flott kurs. 

- LS innendørs, utfordringer på anlegg pga. krigen mellom Russland og Ukraina 

- Sommerleir med HV12 i år, dette omfatter flere samlag, her blir det kvotering.  
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Gauldal: 

- Alle SM gjennomført om enn til andre tidspunkt. 

- Positivitet i samlaget. 

- Rennebu og Innset bygger nye baner. 

- Kurs for lagenes ungdomsledere er avholdt. 

Fosen: 

- Alle SM, unntatt felt er avholdt. 

- Planlagt kurs for ungdom 

- 1 lag i avgang, ett lag til slutter senere i år. Samme antall skyttere. 

- Positivt med flere deltakere på SM 15M 

 

10. Valg. 

Valg på leder: Forslag på gjenvalg av Ketil Sunde. Ketil Sunde ble valgt. 

Valg på kasserer: Forslag på gjenvalg av Roger Larsen. Roger Larsen ble valgt. 

Valg av nestleder: Forslag på gjenvalg av Nils Olaf Kyllo. Nils Olaf Kyllo ble valgt. 

Valg av ungdomsleder i kretsen: Forslag på gjenvalg av Kari S. Fiskum. Kari S. Fiskum 

ble valgt. 

 

Alle valgene var enstemmige. 

 

11. Åpent forum. 

Ingen saker ble framlagt. Men det ble snakket litt om forslagene til valg under det 

forestående Skyttetinget i år. Dette avholdes 22. – 23. april. 

Namdal har foreslått Kari S. Fiskum til ny president, da Bernt Brovold ikke tar 

gjenvalg. Tor J. Reitan ble foreslått, men han har trukket sitt kandidatur. 

Det er kjent at valgkomiteen ikke har innstilt på Kari Sofie Fiskum, men innstiller Tor 

A. Solbakken som president. 

Det ble bestemt at samlagslederne i Trønderkretsen tar et teamsmøte i forkant av 

skyttertinget for å ta opp dette spørsmålet. 

 

 

Møtet slutt kl. 20.35. 

 

 

Ref. John Gansmo. 

 


